
نماینده ولی فقیه در خوزستان گفت: تمامی برنامه های ویژه ماه 
محرم در سطح مناطق استان باید با رعایت نکات بهداشتی برگزار 
شود چرا که در غیر این صورت تجمع عزاداران خطر شیوع ویروس 

کرونا را به دنبال دارد.
حجت الاسلام و المسلمین سید محمد نبی موسوی فرد در دیدار 
با جمعی از روحانیون و مبلغان دینی استان خوزستان با موضوع ماه 

محرم در مصلی مهدیه اهواز اظهار داشت: امسال باتوجه به شیوع 
ویروس کرونا ماه محرم متفاوتی را پیش رو داریم و نیاز است که هر 
برنامه ای در این زمینه تدارک دیده می شود با رعایت کامل نکات 

بهداشتی و بخصوص فاصله گذاری اجتماعی باشد.
وی افزود: شرایط سخت این روزها در کشور محرم را تعطیل نکرد 
اما عدم رعایت موارد بهداشتی و برگزاری مراسم در فضای بسته می 

تواند پیامدهای منفی برای ما به همراه داشته باشد.
نماینده ولی فقیه در خوزستان ادامه داد: هیات های عزاداری که 
پیش از این مراسم خود را در مساجد و حسینیه ها برگزار می کردند 

امسال باید از فضای باز برای این مراسم استفاده کنند.
وی همچنین در ادامه به بخشی از مسئولیت های روحانیون و منبری 
های ایام محرم اشاره کرد و گفت: اکنون در بسیاری از کشورها دیگر 
خانواده رنگ و بوی خود را از دست داده و متزلزل شده است به 
همین جهت باید برتقویت بنیان خانواده که از مطالبات جدی رهبر 
معظم انقلاب است، تاکید شود؛ دشمن برای فروپاشی بنیان خانواده 
لحظه ای عقب نشینی نکرده و فعالیت خود را نیز بیشتر کرده است.

به  باتوجه  آسان  ازدواج  برای  جوانان  تشویق  کرد:  تصریح  وی 

تمامی  حاضر  حال  در  است؛  مهمی  امر  نیز  دشمنان  تهدیدهای 
نهادهای زیر مجموعه بیت رهبر معظم انقلاب با تامین جهیزیه، 
مسکن و کمک هزینه های ازدواج آسان در این زمینه تلاش فراوانی 
دارند. حجت الاسلام والمسلمین موسوی فرد افزایش آمار طلاق را 
ناشی از فرهنگ غلط غرب برشمرد و گفت: متاسفانه این فرهنگ 
غلط تا اندازه ای امر ازدواج را در جامعه ما تحت الشعاع قرار داده و 
این رسالت ما است که با آگاه سازی جوانان برای تحکیم خانواده، 

آن ها را از این آسیب ها دور نگه داریم.
وی بیان کرد: برخی ها بر این باورند که از هر دری فقر وارد شود 
ایمان خارج می شود اما این باور تنها مختص عده ای است که هیچ 
سندی برای آن ندارند چرا که در دوران صدر اسلام نیز فقر وجود 
داشت و ائمه و اصحابشان سالها در شرایط سخت زندگی کردند و 

ذره ای از ایمان آن ها کاسته نشد.
نماینده ولی فقیه در خوزستان گفت: انتظار می رود در ایام محرم 
معظم  رهبر  مطالبات جدی  بهداشتی،  موارد  تمامی  رعایت  ضمن 
انقلاب را بار دیگر برای نسل جوان بازگو کنیم تا تبلیغات مخرب 

دشمن تاثیری بر ذهن آن ها نداشته باشد.

معاون امنیتی و انتظامی استانداری خوزستان با اظهار بی اطلاعی 
استان  شهرهای  برخی  معرفی  خصوص  در  شده  منتشر  خبر  از 
برای تبعید برخی محکومان قضایی، گفت: این تصمیم ملی است 
تبعیدی  با تصمیم دستگاه قضایی و مجلس شهرهای  معمولًا  و 

مشخص می شوند.
خبر معرفی 36 شهر از جمله 4 شهر ایذه، مسجدسلیمان، باغملک 
و رامهرمز برای تبعید برخی محکومان قضایی واکنش های زیادی 

را از سوی کاربران فضای مجازی در خوزستان به دنبال داشت.
این در حالی است که هدایت ا... خادمی نماینده وقت مردم ایذه 
و باغملک در مجلس شورای اسلامی در سال 96 گفته بود: پس 
در  کشور  وزارت  از  سوال  طرح  و  قضاییه  قوه  با  نگاری  نامه  از 
باغملک  و  ایذه  شهرهای  که  کرد  موافقت  کشور  وزارت  نهایت 
از لیست شهرهای تبعیدی خارج شوند که در میانه سال 9۵ این 

امر محقق شد.
اما حبیب ا... آصفی معاون امنیتی و انتظامی استانداری خوزستان 
اظهار  شده،  منتشر  خبر  از  بی اطلاعی  اظهار  با  رابطه  این  در 
ایذه،  شهر  چهار  گرفتن  قرار  حاوی  که  نامه ای  تاکنون  کرد: 
مسجدسلیمان، باغملک و رامهرمز در لیست شهرهایی برای تبعید 

محکومان باشد را دریافت نکرده ایم.
گرفته  استان  در  و  است  ملی  تصمیم  این  اینکه  بیان  با  وی 
مجلس  و  قضایی  دستگاه  تصمیم  با  معمولًا  گفت:  نمی شود، 

شهرهای تبعیدی مشخص می شوند.
معاون امنیتی و انتظامی استانداری خوزستان بیان کرد: بر اساس 
اطلاعات شخصی بنده هر چد سال یکبار برای تعیین شهرها به 

عنوان تبعیدگاه محکومان تصمیم گرفته می شود.
سال  مصوب  اسلامی  مجازات  قانون  در  گزارش،  این  اساس  بر 

اجباری  اقامت  برای  شده ای  تعیین  پیش  از  منطقه  هیچ   1392
دادگاه ها  قضات  و  ندارد  وجود  تبعیدی(  اصطلاح  )به  محکومین 
جرم،  نوع  همچون  ملاک هایی  اساس  بر  و  خود  تشخیص  به 
دیگر  و  و سوابق مجرم  تأثیرگذاری جرم، شخصیت  و  حساسیت 
مشخص  را  محکومین  اینگونه  اجباری  اقامت  محل  شاخص ها، 

می کنند.
اما از آنجایی که بین حضور تبعیدی  ها در شهر و احساس امنیت 
انتخاب این شهرها  تاثیرات منفی که  رابطه وجود دارد همچنین 
به عنوان تبعیدگاه مجرمان در افکار عمومی دارد لذا انتظار می رود 
شورای  رئیس  عنوان  به  خوزستان  استاندار  و  مجلس  نمایندگان 
تامین استان به منظور کاهش بار منفی این تصمیات در استان این 
مسئاله را ویژه پیگیری و از وزارت دادگستری درخواست خروج این 

شهرها از لیست شهرهای تبعیدی را بکنند.

مدرسه  نبود  به  اشاره  با  حمیدیه  پرورش  و  آموزش  رئیس 
استثنایی در مقاطع متوسطه اول و دوم در این شهرستان، گفت: 
دانش آموزان استثنایی به دلیل نبود مدرسه در مقاطع بالاتر ناچار 

به ترک تحصیل هستند.
و  آموزشی  پروژه  یک  حمیدیه  شهر  در  کرد:  اظهار  مزرعه  عزیز 
در روستاهای آن نیز دو مدرسه در مقطع ابتدایی در حال ساخت 
هستند که امیدواریم این سه پروژه آموزشی ابتدای شهریورماه به 

بهره برداری برسند. این سه مدرسه هر کدام شش کلاسه هستند.
وی در خصوص کمبود فضای آموزشی در حمیدیه، افزود: کمبود 
فضای آموزشی در حمیدیه به ویژه در مقطع ابتدایی و هنرستان  

فضای  کمبود  با  روستاها  در  خوشبختانه  است.  محسوس  کاملا 
کمبود  این  حمیدیه  شهر  در  اما  هستیم  مواجه  کمتری  آموزشی 
ابتدایی به منظور  وجود دارد. به گونه ای که در برخی از مدارس 
رفع کمبود فضای آموزشی، از مدارس به صورت دو شیفت استفاده 
دانش آموز در یک  تا 6۰۰  می شود که در هر شیفت حدود ۵۰۰ 

ساختمان تحصیل می کنند.
تعداد  میانگین  داد:  ادامه  حمیدیه  پرورش  و  آموزش  رئیس 
دانش آموزان هر کلاس به حدود 3۵ نفر می رسد. در شهر حدود 
فضای  به  نیاز  وجود  با  که  دارد  وجود  تکمیل  نیمه  مدرسه  پنج 

آموزشی بهتر است زودتر به بهره برداری برسند.

در  متوسطه  مقطع  در  استثنایی  مدرسه  نبود  به  اشاره  با  مزرعه 
این شهرستان، بیان کرد: حمیدیه فاقد مدرسه استثنایی در مقاطع 
تا  تنها  ویژه  نیازهای  با  دانش آموزان  است.  دوم  و  اول  متوسطه 
مقطع دبستان درس می خوانند، در نتیجه به دلیل نبود مدرسه در 

مقاطع بالاتر ناچار به ترک تحصیل هستند.
و  مشاوره  مرکز  یادگیری،  اختلالات  مراکز  گفت:  پایان  در  وی 
پژوهش سرا نیز در حمیدیه وجود ندارد که این امر باعث شده است 
تا نیروهای انسانی نخبه و دانش آموزان مستعد به شهرستان اهواز 
مهاجرت کنند که برای جلوگیری از خروج دانش آموزان نخبه از 

شهرستان، نیاز است چاره ای اندیشیده شود.

توزیع  گفت:  خوزستان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
استان  نقاط  تمامی  با هدف عرضه مناسب در  استان  گازمایع در 
و نظارت هر چه دقیقتر ساماندهی می شود و این برنامه از اول 

شهریورماه عملیاتی خواهد شد.
سرسرای  در  خوزستان  بازار  تنظیم  نشست  در  نظری  امیرحسین 
سازمان صمت استان بیان کرد: خانواده هایی که در سطح استان 
مایع  نیستند و عاملان پخش گاز  برخوردار  نعمت گاز شهری  از 
باید برای ساماندهی عرضه و توزیع این گاز در سایت "نیو تجارت 

آسان" ثبت نام کنند.
وی گفت: به هر خانواری که در این سایت ثبت نام کند کارتی 
چهار  ماهانه  خانواده  هر  به  طرح  این  طبق  که  گیرد  می  تعلق 

کپسول گاز مایع داده می شود.
رئیس سازمان صمت استان ادامه داد: هزینه دریافت سیلندرهای 
گاز باید از طریق دستگاه های پوزی که به شرکت های پخش 

این گاز داه می شود انجام شود.
این سامانه  باید در  نیز  مایع  گاز  توزیع  داد: عاملان  ادامه  نظری 
ثبت نام کنند، تمامی عوامل پخش این گاز نیز باید پروانه کسب 
دریافت کنند و از مردم خواستاریم که تنها از عاملانی که دارای 

پروانه هستند خرید کنند.
استان اظهار داشت: طبق مصوبه کشوری  رئیس سازمان صمت 
خانوارهایی که علمک گاز درب منزل آن ها نصب شده است به 
معنای برخورداری از گاز مایع است اما با توجه به شرایط استان در 

ستاد تنظیم بازار استان مصوب شده است که تنها خانوارهایی که 
دارای کنتور گاز هستند در لیست دارا بودن گاز شهری نام برده 
شوند و در این صورت ملاک دریافت سیلندر گاز مایع برای مردم 
باید  افزود:  نداشتن کنتور گاز است. رئیس سازمان صمت استان 
این روش شبکه توزیع گاز مایع شفاف سازی خواهد شود و گاز 

توزیع عادلانه گاز مایع را در سطح استان خواهیم داشت.
نظری گفت: توزیع گاز مایع در مناطق عشایری همچون گذشته و 

توسط اداره کل امور عشایر انجام خواهد گرفت.
پیش از این توزیع گاز مایع توسط عاملان پخش انجام می گرفت 
بر توزیع گاز مایع وجود  اینکه سیستمی برای نظارت  به دلیل  و 

نداشت نظارت بر عملکرد عاملان سخت و دشوار بود.

خوزستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
گفت: به احتمال خیلی زیاد 48 درصد مبلغ ۵۰ 
میلیون یورو یعنی 27۰ میلیارد تومان در حساب 
شرکت قرار دارد اما ما این مبلغ را قبول نداریم و 
اختلافاتی در تبدیل یورو به ریال وجود دارد که 

باید تعیین تکلیف شود.
 ۵۰ تخصیص  خصوص  در  پور  حقیقی  صادق 
میلیون یورو برای تکمیل شبکه پساب اهواز در 
سال جاری اظهار کرد: زمانی که سازمان برنامه 
و بودجه اعتباری را برای پروژه ای ابلاغ می کند 
تا نقدینگی و تخصیص بودجه مقداری زمان می 
زیاد 48  احتمال خیلی  به  در حال حاضر  و  برد 
میلیارد  یعنی 27۰  یورو  درصد مبلغ ۵۰ میلیون 
تومان در حساب شرکت قرار دارد اما ما این مبلغ 
به  یورو  تبدیل  در  اختلافاتی  و  نداریم  قبول  را 

ریال وجود دارد که باید تعیین تکلیف شود.
اینکه ۵۰ میلیون یورو در سال  به  اشاره  با  وی 
برای  آینده  سال  در  دیگر  میلیون   ۵۰ و  جاری 
فاضلاب اهواز اختصاص داده شده است، افزود: 
این 48 درصد را با قیمت یوروی 1۰، 12 هزار 
بانک  که  حالی  در  اند  کرده  محاسبه  تومان 
اعلام می کند  تومان  را 2۰ هزار  یورو  مرکزی 
و در بازار نیمایی 23 هزار تومان است و باید دید 
برچه مبنایی این قیمت یورو را در نظر گرفته اند.

با  خوزستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
اعتبار  همان  یورو  میلیون   ۵۰ این  اینکه  بیان 
تخصیص داده شده برای فاضلاب اهواز توسط 
مقام معظم رهبری از محل صندوق توسعه ملی 
هزار  حداقل  داریم  توقع  کرد:  تصریح  است، 

میلیارد تومان به ما تعلق گیرد اما قرار است ۵6۰ 
میلیارد تومان در اختیار ما قرار گیرد.

برای  بودجه  این  کرد:  خاطرنشان  پور  حقیقی 
اجرای کلکتور، بهسازی و توسعه ایستگاه های 
 1۰ است  قرار  شود،  می  صرف  اهواز  در  پمپاژ 
شود  اجرا  کلکتور   6۰ و  جدید  پمپاژ  ایستگاه 
همچنین 13 ایستگاه پمپاژ فرسوده نیز بهسازی 
شوند که با اجرای این کار حدود 8۰ منهول پمپ 
به  آن ورود فاضلاب  در پی  و  حذف می شوند 

رودخانه ی کارون ۵۰ درصد کاهش می یابد.
وی ادامه داد: سعی می کنیم تا پایان شهریور ماه 
عملیات اجرایی این پروژه شروع شود که تکمیل 

آن حداقل 2 سال زمان می برد.
خوزستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
برای  بیشتر  اعتبار  این  به طور کلی  تاکید کرد: 

به  فاضلاب  ورود  از  تا  است  کلکتورها  اجرای 
مساله  چند  ما  زیرا  شود  جلوگیری  کارون  آب 
داخل  به  فاضلاب  ورود  یکی  داریم؛  اصلی  ی 
کارون، دیگری تعداد بالای منهول پمپ ها که 
باعث می شود سطح فاضلاب همیشه بالا باشد 
ها  خیابان  در  فاضلاب  اتفاقی  کوچکترین  با  و 
سرریز شود که ما باید کلکتورها را اجرا کنیم تا 
تعداد منهول پمپ ها کاهش یابد و از پس زدگی 
فاضلاب جلوگیری کنیم همچنین ایستگاه های 
پمپاژ اجرا شود که فاضلاب را از سمت رودخانه 

به تصفیه خانه منتقل کنیم.
حقیقی پور با اشاره به اینکه برنامه داریم با ۵۰ 
میلیون یوروی اول بتوانیم حدود 8۰ منهول پمپ 
را  فاضلاب  زدگی  پس  کمتر  تا  کنیم  حذف  را 
داشته باشیم، افزود: اینکه حتی در فصل تابستان 

و بدون بارندگی هم پس زدگی فاضلاب وجود 
و  غیراستاندارد  پمپ های  منهول  دلیل  به  دارد 
خراب است زیرا به دلیل ناقص بودن طرح جامع 
مجبوریم  نقاط  برخی  در  فاضلاب  دفع  شهری 
ضعف ها را با منهول پمپ جبران کنیم که این 

دچار مشکلاتی می شود.
وی بیان کرد: علاوه بر این پروژه تصفیه خانه 
شدن  طی  حال  در  نیز  اهواز  غرب  فاضلاب 
مجری  فقط  ما  که  است  فاینانس  آخر  مراحل 
برخی  با  بنده  است  ممکن  و  هستیم  طرح  این 
موضوعات آن مخالف باشم اما طرحی که حدود 
تغییراتی  نیست  اجرا شده صلاح  آن  درصد   4۰

داشته باشد.
خوزستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
جمع  یک  به  نیرو  وزارت  در  ما  داشت:  اذعان 
بندی رسیده ایم که همین طرح جامع که آخرین 
بازنگری آن سال 92 بوده اجرا شود اما در این 
سال ها ممکن است ایده های جدیدی نیز وجود 
داشته باشد اما از آن جایی که با اعتبارات بانک 
جهانی بسیاری از شبکه اجرا شده دست ما برای 

تغییرات اصلی بسته است.
حقیقی پور با اشاره به برخی انتقادها به جانمایی 
خاطرنشان  اهواز  غرب  فاضلاب  خانه  تصفیه 
تصویب   137۵ سال  اهواز  فاضلاب  طرح  کرد: 
شد که در سال های 82 و 92 بازنگری شد اما 
المان های اصلی از جمله جانمایی تصفیه خانه را 
نتوانستند تغییر دهند البته در آن زمان که تصفیه 
ساز  و  ساخت  منطقه  آن  در  شد  جانمایی  خانه 

نبوده است.
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نماینده مردم ماهشهر :
مديران حق استخدام غیربومی ها را ندارند 
نماینده بندر ماهشهر، امیدیه و هندیجان در مجلس شورای 
اسلامی گفت: با مدیرانی که نیروهای غیربومی در این حوزه 

جذب کنند، برخورد قانونی می شود.
حبیب آقاجری در واکنش به تجمعات اخیر مقابل بیمارستان 
بر  نظارت  برای  کمیته ای  کرد:  اظهار  ماهشهر  بندر  نفت 
افزود:  انتخابیه تشکیل شده است. وی  استخدام ها در حوزه 
هیچ شرکت پتروشیمی و نهادی حق ندارد به استخدام های 
غیربومی اقدام کند و مدیران در صورت تخطی از این موضوع 
مورد مؤاخذه و برخورد قرار قانونی خواهند گرفت. نماینده بندر 
ماهشهر، امیدیه، هندیجان و بخش جولکی در مجلس شورای 
اسلامی در پایان تأکید کرد: همه شرکت ها، ارگان ها و ادارات 

باید برای استخدام نیرو از افراد بومی استفاده کنند.
غیر  استخدام های  در خصوص  اعتراضاتی  اخیر  روزهای  در 

بومی های در شهرستان ماهشهر صورت گرفته است.

مدیرکل تبلیغات اسلامی خوزستان :
هیات ها در سامانه بیرق ثبت نام كنند

مدیرکل تبلیغات اسلامی خوزستان گفت: تاکنون بیش از 8۰۰ 
هیئت عزاداری خوزستان در سامانه بیرق ثبت نام کرده اند.

استان  کرد:  اظهار  زاده  نبی  مهدی  محمد  الاسلام  حجت 
خوزستان در ثبت نام هیئت های عزاداری در سامانه بیرق رتبه 
دوم کشور را دارد.حجت الاسلام نبی زاده افزود: رمز اجرای 
از  برگزاری مراسم های محرم امسال شفا است که برگرفته 
شستن دست ها، فاصله گذاری اجتماعی و استفاده مستمر از 
بهداشتی  پروتکل های  براساس  داد:  ادامه  است.وی  ماسک 
برنامه ریزی مراسم ها باید به گونه ای باشد که در فضای باز 
و در کمتر از 2 ساعت انجام شود.مدیر کل تبلیغات اسلامی 
خوزستان بیان کرد: امسال یکی از برنامه های محرم اجرای هر 
خانه یک حسینیه و برگزاری روضه های خانگی می باشد و از 
مبلغان عزیز می خواهیم در این ایام با اقدام جهادی تبلیغی در 
منازل عزادارانی که مایل هستند شرکت و مراسم را برگزار کنند.

اجرای  از  دیگر  یکی  همچنین  زاده  نبی  الاسلام  حجت 
برنامه های محرم امسال استفاده از فضای مجازی است.

هیئت های عزاداری باید با مراجعه به سازمان تبلیغات اسلامی و 
ثبت نام در سامانه بیرق، مجوز عزاداری های ماه محرم خود را 
دریافت کنند. برنامه های عزاداری امسال از اول محرم تا دهم 
محرم، با رعایت پروتکل هایی که ستاد ملی مقابله با کرونا آن 
را تصویب کرده و مسئولیت نظارت بر عهده سازمان تبلیغات 

اسلامی است، اجرا خواهد شد.

رئیس خدمات بیمه ای بانک کشاورزی خوزستان :
بیمه محصولات كشاورزی 

به حداقل رسیده است
رئیس گروه خدمات بیمه ای بانک کشاورزی خوزستان گفت: 
مخاطرات ناشی از شیوع ویروس مرگبار کرونا و افزایش بی 
در  تابستانی  محصولات  بیمه   ، کشاورزی  نهاده های  سابقه 

خوزستان را به حداقل ممکن رسانده است.
محمد آلاله افزود: از مجموع 43۰هزار هکتار سطح زیرکشت 
محصولات تابستانه خوزستان ، تنها پنج هزار و ۵۰۰هکتار 
بیمه  صندوق  زیرپوشش  استان  کشاورزی  محصولات  از 
محصولات کشاورزی قرار گرفته است. وی با بیان اینکه از 
مجموع بیمه محصولات کشاورزی در استان ، 2 هزار و 6۰۰ 
هکتار به برنج و 2 هزارو 8۰۰ هکتار به ذرت اختصاص دارد 
خواستار بیمه کردن اراضی کشاورزی با توجه به مخاطرات 
احتمالی و حمایت از کشاورزان خسارت دیده شد.رئیس گروه 
خدمات بیمه ای بانک کشاورزی خوزستان افزود: حتی شرکت 
های بزرگ کشاورزی نیز سطح بیمه محصولات زیرکشت را 
به حداقل رسانده اند و این وضعیت بخش کشاورزی خوزستان 
را در برابر حوادث غیرقابل پیش بینی آسیب پذیرترکرده است. 
وی به شکنندگی بخش کشاورزی خوزستان نسبت به تغییرات 
آب و هوایی ، آفات ، سیل و سرما اشاره کرد و افزود: بیمه 
وسیله ای مناسب برای حمایت از بخش کشاورزی و افزایش 

ضریب امنیت غذایی است.

مدیرکل هواشناسی خوزستان :
دما معتدل مي شود

مدیرکل هواشناسی خوزستان از تعدیل دمایی تا اواسط هفته 
در استان خبر داد.

محمد سبزه زاری، مدیرکل هواشناسی خوزستان اظهار کرد: تا 
اواسط هفته تغییرات دمایی محسوس نبوده و نوسانات یک تا 
دو درجه ای دما مورد انتظار است. وی افزود: طی روز جاری 
وزش بادها به صورت متوسط و سپس در روزهای آینده بعضا 
شدید پیش بینی می شود و شمال خلیج فارس در بعضی ساعات 
کرد:  عنوان  خوزستان  هواشناسی  بود.مدیرکل  خواهد  مواج 
احتمال وقوع غبار محلی برای ساعاتی در مناطق جنوب غرب 
استان وجود دارد. وی افزود: در شبانه روز گذشته امیدیه با 46 
و دزفول با 23.1درجه سانتیگراد به ترتیب گرمترین وخنکترین 

نقاط گزارش شده اند.

رئیس اداره حفاظت محیط زیست اندیکا :
پیشروی آتش در جنگل ها ادامه دارد

رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان اندیکا گفت: آتش 
در جنگل ها و مراتع منطقه حفاظت شده شیمبار تا حد زیادی 
کنترل شده اما به طور کامل مهار نشده است. مصطفی یوسفی 
بیان کرد: محل وقوع این آتش سوزی ارتفاعات کوه دلا و 
منطقه شلا است که از جمله مناطق سخت گذر با دره های 
عمیق است. وی افزود: براساس برآورد های اولیه تاکنون حدود 
6۰ الی 7۰ هکتار از این منطقه خاکستر شده که در هر هکتار به 
2 تا چهار درخت نیز آسیب وارد شده است. رئیس اداره حفاظت 
محیط زیست شهرستان اندیکا ادامه داد: متاسفانه همکاری 
نیروهای مردمی در این منطقه بسیار ضعیف بوده و به احتمال 
زیاد اختلافات مرتعی باعث به آتش کشیدن سرمایه های ملی 
شده است. وی گفت: عامل این آتش سوزی تقریبا مشخص 
شده و به زودی به مراجع قضایی معرفی می شود. رئیس اداره 
حفاظت محیط زیست شهرستان اندیکا افزود: یک فقره آتش 
سوزی نیز شب گذشته در منطقه مورکه گزارش شد که با 

همکاری نیروهای محلی در کمترین زمان ممکن مهار شد.

کمک رهبري براي رفع مشکلات فاضلاب مرکز استان به مقصد نرسید ؛

رئیس اداره منابع طبیعی گتوند :يوروها در راه اهواز آب رفتند!
احداث بند آبخیزداری عقیلی كلید خورد

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان گتوند گفت: 
طرح احداث بند آبخیزداری از نوع بتن غلطکی برای کنترل 

سیلاب در حوزه آبخیز بردلا بخش عقیلی گتوند کلید خورد.
کنترل  هدف  با  آبخیزداری  بند  این  افزود:  خدادادی  سجاد 
سفره های  تقویت  خاک،  فرسایش  از  جلوگیری  سیلاب، 
زیرزمینی و ذخیره آب در بین روستای بردلا و پشت درب در 

بخش عقیلی شهرستان گتوند اجرا می شود.
وی اعتبار اجرای این طرح را افزون بر 33 میلیارد ریال اعلام 
کرد و گفت: این طرح از محل اعتبارات صندوق توسعه ملی و 

در مدت پنج ماه اجرا می شود.
رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان گتوند ارتفاع، 
طول تاج و عرض بند را به ترتیب 13 متر، 74 متر و چهار 
متر عنوان و بیان کرد: این بند در بارندگی های سال های آینده 
ظرفیت تسکین 77۵ هزار مکعب روان آب ناشی از سیلاب را 

در مخزن خود دارد.
وی افزود: هر ساله بخش زیادی از اراضی کشاورزی، جاده 
تاسیسات و منازل بخش عقیلی  از  اصلی روستاها و برخی 
گتوند بر اثر سیلاب رودخانه های فصلی زیر آب می روند و 
که  می شود  ایجاد  منطقه  این  مردم  برای  زیادی  مشکلات 
سیلاب  این  عمده  بخش  از  آبخیزداری  بند  این  احداث  با 
جلوگیری خواهد شد. خدادادی گفت: این طرح با پیگیری های 
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری خوزستان، نماینده مردم 
شهرستان های شوشتر و گتوند در مجلس شورای اسلامی و 

فرماندار این شهرستان اجرا می شود.
وی به طرح بند آبخیزداری بین روستاهای بردلا و دهلران 
در بخش عقیلی گتوند نیز اشاره کرد و افزود: این طرح نیز در 
مرحله مطالعات است که پس از انجام مطالعات نهایی و تامین 

اعتبار عملیات اجرایی آن آغاز می شود.
و  بیشه زارها  مراتع،  شامل  طبیعی  منابع  هکتار  هزار   ۵4

جنگل های دست کاشت در شهرستان گتوند وجود دارد.

مدیر عامل آتش نشانی شهرداری اهواز :
آتش سوزی انبارضايعات مهار شد

ابراهیم قنبری آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اهواز 
گفت: طی تماس تلفنی شهروندی با سامانه 12۵ سازمان، خبر 
آتش سوزی انبارضایعات منطقه منطقه فاز 4 کوی ملت جنب 

بازارچه انتهای خیابان 12 اطلاع رسانی شد.
او افزود: ماموران آتش نشانی ایستگاه 99 سریعا با استفاده از 
تجهیزات خاموش کننده شعله های آتش را مهار و از سرایت 
حریق جلوگیری کردند. قنبری بیان داشت: علت آتش سوزی 
آتش سوزی  از  حریق  سازمان سرایت  کارشناسان  از سوی 

خاروخاشاک در مجاورت انبار گزارش شده است.

شرکت برق منطقه ای خوزستان :
ترانسفورماتور ۲3۰ كیلويي وارد مدار شد

ای  منطقه  برق  شرکت  برداری  بهره  معاونت  سرپرست 
جایگزین  ولت  کیلو   23۰ ترانسفورماتور  گفت:  خوزستان 
برقدار و  اهواز جنوبی  برق  ترانسفورماتور آسیب دیده پست 

وارد مدار شده است.
ای  منطقه  برق  سهامی  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
خوزستان، رامین گلشنی راد بیان کرد: به دلیل دمای بسیار 
بالا و پرباری شبکه ترانسفورماتور 23۰ کلیو ولت پست اهواز 
جنوبی با ظرفیت 12۵ مگاولت آمپر با عملکرد سیستم حفاظتی 
از مدار خارج شد که بلافاصله با حضور نیروهای بهره بردار و 
تعمیرات در محل پست برق و با توجه به برآوردهای اولیه 
از وجود عیب داخلی در ترانس و لزوم تامین بار مشترکین، 
عملیات انتقال بار به پست های مجاور به صورت فوری انجام 
و تست های  ها  ارزیابی  به  توجه  با  کرد:  تصریح  شد. وی 
شد،  گرفته  ترانسفورماتور  از  داخلی  بازدید  به  تصمیم  اولیه 
جایگزینی  به  تصمیم  داخلی،  آسیب  تایید  و  بازدید  از  پس 
ترانسفورماتور گرفته شد که بلافاصله عملیات دمونتاژ و انتقال 
ترانسفورماتور معیوب و تخصیص ترانسفورماتور جایگزین در 
دستور کار قرار گرفت. سرپرست معاونت بهره برداری شرکت 
برق منطقه ای خوزستان افزود: با توجه به لزوم در مدار قرار 
گرفتن ترانسفورماتور جایگزین، تامین بار و افزایش پایداری 
شبکه در شرایط شرجی و دمای بسیار زیاد ) بالای ۵۰ درجه( 
انتقال ترانسفورماتور رزرو از آبادان با وزن تقریبی 14۰ تن با 
همه دشواری ها و پیچیدگی ها و همکاری نهادهای مربوطه 

انجام و تجهیزات یاد شده به پست اهواز جنوبی منتقل شد.
گلشنی راد اضافه کرد: با تلاش و پیگیری 24 ساعته همکاران 
شرکت برق منطقه ای خوزستان و شرکت تعمیر و نگهداری 
انتقال نیروی استان در شرایط گرمای طاقت فرسای منطقه، 
جایگزینی  و  انتقال  معیوب،  ترانسفورماتور  دمونتاژ  عملیات 
و  پذیرفته  صورت  حادثه  از  پس  هفته  یک  مدت  در  آن 

ترانسفورماتور جدید وارد مدار شد.

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز اهواز :
هرس درختان كنوكارپوس ابلاغ شد

سبز  فضای  و  پارکها  سازمان  ارتباطات  اداره  گزارش  به 
شهرداری اهواز، صالح عبدالهی مدیرعامل سازمان پارکها و 
فضای سبز شهرداری اهواز از ابلاغ هرس درختان کنوکارپوس 
به پیمانکاران و مسئولین فضای سبز مناطق هشتگانه خبر داد.

سبز  فضای  و  پارکها  سازمان  مدیرعامل  عبدالهی  صالح 
مسئولین  و  پیمانکاران  با  ای  جلسه  گفت:  اهواز  شهرداری 
فضای سبز مناطق هشتگانه در خصوص ابلاغ هرس درختان 

کنوکارپوس برگزار شد.
بر هرس درختان  اهواز مبنی  تأکید شهردار  به  اشاره  با  وی 
کنوکارپوس قبل از فصل پاییز، افزود: حسب دستور شهردار 
اهواز مبنی بر هرس درختا کنوکارپوس، جلسه ایی به منظور 
هماهنگی و تسریع در این عملیات با پیمانکاران و مسئولین 

فضای سبز غرب و شرق کارون در این سازمان برگزار شد.
عبدالهی اذعان داشت: هماهنگی و برنامه ریزی جهت چگونگی 
هرس درختان کنوکارپوس یکی از مهمترین نکات این جلسه 

بود که موضوع بصورت شفاف به مدعوین توضیح داده شد.
مدیرعامل سازمان پارکها و فضای سبز شهرداری اهواز در 
پایان خاطرنشان کرد: هرس درختان کنوکارپوس بعد از جلسه 
در مناطق مختلف آغاز شد و اولویت هرس با درختانی قرار 

گرفت که به بذر رفته اند.

نماینده ولی فقیه در خوزستان : 

تلاش دشمن برای فروپاشی بنیان خانواده بیشتر شده است

معاون امنیتی استاندار خوزستان :

لیست تبعیدگاه ها هنوز ابلاغ نشده است

رئیس آموزش و پرورش حمیدیه :

دانش آموزان استثنایی در حال ترك تحصیل هستند

رئیس سازمان صمت خوزستان :  سیلندر گاز سهمیه اي مي شود


